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Kirsten Johansen

Emne: Afslag på optagelse af Viborg Musik & Hifi-Klub i Kulturelt Samråd

 
Fra: Andreas Kristensen <viborghifi@mail.tele.dk> 
Sendt: Friday, September 8, 2023 1:26:28 PM 
Til: Søren Keldsen <sk@viborg.dk> 
Emne: Re: Afslag på optagelse af Viborg Musik & Hifi-Klub i Kulturelt Samråd  
  
Hej Søren 
 
Tak for modtagelse af skrivelse med begrundet afslag. Jeg kunne forstå, at der var mulighed for, 
at afgørelsen kunne blive taget op til revurdering i jeres bestyrelse, og denne mulighed vil vi gerne 
benytte os af. 
  
I vores vedtægter står der i formålsparagraffen bl.a., at vores mål er at: delagtiggøre og 
udbrede nuancer i musikken og dennes fremførelse for borgere med Hi-Fi som 
interesse. Til dagligt foregår det oftest ved møder afholdt hos klubmedlemmer og besøg i fx 
pladestudier mm., MEN ca. hvert år afholder vi så vores Supertræf, hvor vi netop henvender os 
offentligt til alle borgere i området. 
  
Supertræf er et arrangement, hvor der ofte er levende musik i form af en lille intim koncert inden 
for de musikgenrer, vi primært beskæftiger os med, nemlig blues- og jazzmusik. Samtidig vil der 
være udstillet en række musikanlæg, hvor der bliver spillet musik og rådgivet om muligheden for 
at skabe et musikanlæg, hvor man kommer tættest på den koncert-/musikbegivenhed, som bliver 
afspillet på fx LP eller CD. Altså om hvordan man får musikkens nuancer med, når den afspilles 
elektronisk. 
  
Desuden vil der være folk til stede, som kan fortælle og rådgive om, hvordan man vælger den 
rette musik på det rette medie (CD, LP, streaming etc.), og klubbens bestyrelse står på dagen 
også gerne til rådighed med råd og dåd omkring disse og andre spørgsmål omkring musik og hi-fi 
(læs: elektronisk formidling af musik). 
  
Som sådan anerkender vi nok, at vi - som I beskriver det - er en klub funderet omkring en hobby, 
hvor musik vel at mærke indgår som en vigtig bestanddel. Men vi tillader os at mene, at et 
arrangement som Supertræf kan betegnes som kulturelt, og det er som bekendt åbent for alle. 
  
Så på denne dag, hvor vi holder vores Supertræf, da er vi i høj grad også en klub, som henvender 
os offentligt med et kulturelt budskab - og altså en kulturel forening. Det burde efter vores mening 
gøre os berettigede til optagelse. Vi venter spændt på jeres videre afgørelse. 
 
Med venlig hilsen 
f. Viborg Musik- og Hi-fi-klub 
Andreas Kristensen 

Fra: Søren <sk@viborg.dk> 
Til: Andreas <viborghifi@mail.tele.dk> 
Dato: torsdag d. 7. september 2023 kl. 09:05 CEST 
Emne: Afslag på optagelse af Viborg Musik & Hifi-Klub i Kulturelt Samråd 

Hej Andreas 
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Formandskabet for Kulturelt Samråd har behandlet foreningens ansøgning om optagelse i 
samrådet. 

  

Kulturelt Samråd fordeler midler til kulturelle aktiviteter og arrangementer, der henvender sig til 
offentligheden, med det formål at formidle og støtte op omkring disse. Formandskabet vurderer, 
at der er tale om en hobbyforening, som overvejende laver arrangementer for egne medlemmer. 

Det kan ikke opnå støtte fra Kulturelt Samråd. 

  

Kontakt mig evt. hvis der er spørgsmål. 

  

  

  

Med venlig hilsen 
 
Søren Keldsen, Fuldmægtig 
Direkte tlf.: 51 49 09 14 
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